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JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Ügyrendi és 
Stratégiai Bizottsága 2018. november 21. napján, 15:00 órakor a Városházán megtartott 
munkaterv szerinti nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 
Sólyomvári Béla  bizottság elnöke 
Farkas-Gáspár Mónika  bizottság tagja 
Koleszár Kázmér bizottság tagja (2. napirendi ponttól) 
Lóth Gyula bizottság tagja 
 
Tarjáni István polgármester (3. napirendi ponttól) 
Szakadáti László  alpolgármester 
Varga László alpolgármester (2c. napirendi ponttól) 
dr. Kovács András jegyző  
Czuczor Orsolya pénzügyi osztályvezető 
Mester László kommunikációs tanácsadó  
Galántai Zsolt ügyvezető, Viadukt Sport Kft. 
Dr. Tóth Márton ügyvezető Média Kft. 
dr. Balyóné Gáspár Erika gazdasági vezető, Egészségügyi Ellátó Kft. 
Hingyiné M. Ildikó óvodavezető 
Szmuda Katalin óvodavezető-helyettes 
Szádváriné Kiss Mária intézményvezető, JFMK 
Uzonyi Edit intézményvezető, Karikó János Könyvtár 
Tóth Attila intézményvezető, CSSK 
Zink Olivia jegyzőkönyvvezető 
  
 
Sólyomvári Béla: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a bizottság három 
jelenlévő taggal határozatképes, az ülést 15:05 órakor megnyitotta. Dr. Csath Magdolna 
bizottsági tag távollétét jelezte, Koleszár Kázmér pedig némi késéssel fog érkezni. A 
jegyzőkönyv hitelesítését Farkas-Gáspár Mónika vállalta el.  
A kiküldött meghívóhoz képest javasolta a 7) pont napirendről való levételét, a nagydobronyi 
önkormányzat kérelmének megtárgyalását utolsó napirendi pontként, továbbá a 2.b) 
napirend 2a.) elé vételét, és az így módosított napirendet tette fel szavazásra. 
 

Szavazás: 

A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
módosított napirendet elfogadta. 
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Végleges napirend: 
 

1) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

2) Saját tulajdonú gazdasági társaságok üzleti tervéről 

a. Viadukt Sport Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti tervéről 

b. Biatorbágy Város Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti tervéről 

c. Biatorbágyi Közösségi Médiaszolgáltató Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti tervéről 

3) Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2019. évi munkatervéről 

4) Óvodai technikai dolgozók bérfejlesztéséről 

5) Bölcsődei fejlesztési program pályázatról 

6) Önkormányzati Magyar Államkötvény vásárlásának lehetőségéről 

7) Karikó János Könyvtár előirányzat-módosítási kérelméről 

8) Juhász Ferenc Művelődési Központ előirányzat-módosítási kérelméről 

9) Biatorbágy Város Képviselő-testülete 3/2018. (II.23.) költségvetési rendeletének 

módosításáról 

10) A nagydobronyi önkormányzat kérelméről 

 

1) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

Czuczor Orsolya: Az önkormányzat és intézményei bankszámláinak egyenlege 2018. 
november 21-én 1.427.949 eFt. Az elkülönített pénzeszközök bankszámláinak egyenlege 
167.130 eFt. A 2018. november 20-ig beérkezett, feldolgozott, lejárt fizetési határidejű 
szállítói tartozás állománya 2.871 eFt. A számlák kiegyenlítése folyamatban van. A 
bizottságok által november hónapban tárgyalt napirendi pontok között nincs 2018. évi 
költségvetést érintő témakör. A bizottság a múlt ülésén tájékoztatást kért a hitelfelvétel 
technikai menetéről, mellyel kapcsolatban kiemelte, hogy a hitelfelvételi szándékot már a 
költségvetési rendeletben fel kell tüntetni. A kormányzati elbírálás átfutási ideje 
meglehetősen hosszú, a kormány a beérkezett kérelmekről háromhavi gyakorisággal 
határozatban dönt. A hitelfelvétel célja elméletileg megfelel a hozzájáruláshoz szükséges 
kritériumoknak. 
 
dr. Kovács András: Az elmúlt ülés óta 84 millió Ft-tal emelkedett az iparűzési adóból 
származó bevétel, melynek oka, hogy a hátralékkezelés és a végrehajtás újra hatékonyan 
tud működni, hiszen október végétől az adóbehajtási pozíciót sikerült betölteni. Az adóügyi 
osztályvezető tájékoztatása szerint év végére várhatóan az iparűzési adóbevétel is 100% 
mértékben fog teljesülni.      
 
Sólyomvári Béla: Elég jelentős, mintegy 10% az elmaradás a tavaly novemberi iparűzési 
adóbevételhez képest. 
 
Farkas-Gáspár Mónika: A 10 százalékos teljesítéselmaradást befolyásolja az előlegek 
várható beérkezése, ezenfelül pedig az idei évi tervszám jelentősen meghaladja a tavalyi 
évit. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta 
és szavazásra bocsátotta a tájékoztató elfogadását.  
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Szavazás:  

 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának  

107/2018. (XI. 21.) határozata 
 

Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta és elfogadta a Biatorbágy Város 
Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről szóló tájékoztatót. 

2) Saját tulajdonú gazdasági társaságok üzleti tervéről 

a. Viadukt Sport Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti tervéről 

Lóth Gyula: Érdeklődött, mi az oka a 2019. évi büféből származó várható bevételek 
csökkenésének az idei évhez képest? Történt-e bármilyen előrelépés a sportpálya 
kihasználtságának mérésére vonatkozóan? Tájékoztatást kért a bírósági végrehajtás 
folyamatáról és a jelenlegi helyzetről, továbbá érdeklődött, hogy Budakeszi felé ki fizeti és 
büntetéseket, melyeket már harmadszorra róttak ki és milyen alapból? 

Galántai Zsolt: A Kft. 2018. évi működése az év végére prognosztizáltak szerint szakmailag 
és gazdaságilag is teljesülni fog. A büfé vonatkozásában a csökkenő bérleti díj oka az Iharos 
Sporttelepen a büfé látogatottságának jelentős mértékű csökkenése, mely azt 
eredményezte, hogy a bérlő el akart állni az üzemeltetésétől. Ezen probléma megoldásaként 
a bérlő azokban az időszakokban nem fizet bérleti díjat, mikor nincs látogató. A lakossági 
futópálya kihasználtságára vonatkozóan a mai napra készült el egy kimutatás, mely a 
szeptemberi időszakot vizsgálta. Eszerint átlagban 61 fő használja a létesítményt, preferált 
időszaknak a 7-9 óra és 15-20 óra közötti idősáv tekinthető. A mai napig 734 sportkártya 
igény érkezett. A felnőtt csapat az év nagy részében az Iharosi sporttelepet használja és 
csak kedvezőtlen időjárás esetén szorul a Kolozsvári pályára, így annak esetleges bezárása 
esetén az érintett időszakban bérelni kell egy másik sportlétesítményt. 

dr. Kovács András: A Budakeszi város jegyzőjétől érkezett végrehajtási bírságokat egyik 
esetben sem tartja elfogadhatónak az önkormányzat, mivel a határozatban 
megfogalmazottak nem végrehajthatóak. Úgy véli, hogy a végrehajtást jogszerűtlenül 
folytatták le, ezért Biatorbágy minden egyes bírsággal szemben határidőn belül végrehajtási 
kifogással élt. 

Lóth Gyula: A jövőre vonatkozóan kérte, hogy a sportpálya kihasználtsága évente egy-két 
alkalommal rendszeresen kerüljön kimutatásra a bizottság, illetve a képviselő-testület felé. 

Czuczor Orsolya: A Média Kft. az idei évben bejelentkezett a KIVA hatálya alá. A 
könyvvizsgálóval egyeztetésre került, hogy a másik két gazdasági társaság esetében is 
indokolt az áttérés erre az adózási rendszerre. Ez azt jelenti, hogy a bérjellegű kifizetések 
után 13% a járulék mértéke a jelenlegi 21% helyett. Kérte a bizottság állásfoglalását arról, 
hogy mindkét kft. térjen át a KIVA hatálya alá.  

Farkas-Gáspár Mónika: A KIVA választásához több feltételnek is teljesülnie kell, pl. 
mérlegfőösszeg, létszám, bevételi korlátok. Amennyiben viszont számszerűen kimutatható a 
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kiva adózás egyértelmű előnye, akkor javasolható az átlépés a gazdasági társaságok 
számára. 

Czuczor Orsolya: Kérte, hogy kerüljön meghatározásra az átlépés határideje, illetve legyen 
kötelező érvényű a kft.-k számára a számszaki kimutatás elkészítése és abból kifolyólag a 
szükséges intézkedések megtétele az adóhatóság felé. 

Farkas-Gáspár Mónika: Javasolta, hogy a kimutatás a 2018. évi tény- és a 2019. évi 
tervadatok alapján készüljön el. Amennyiben kimutatható a KIVA előnye, úgy a gazdasági 
társaságok kötelező jelleggel nyújtsák be a vonatkozó bejelentést az adóhatóság felé, 
legkésőbb a 2018. decemberi határidőre. 

Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta 
és elsőként szavazásra bocsátotta Farkas-Gáspár Mónika javaslatának elfogadását a 
kisvállalati adó hatálya alá történő áttérésre vonatkozóan. 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
108/2018. (XI. 21.) határozata 

 
Saját tulajdonú gazdasági társaságok kisvállalati adó (KIVA) hatálya alá történő 

áttéréséről 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság javasolta, hogy a Biatorbágy Város 
Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft. és a Viadukt Sport Nonprofit Kft. esetében amennyiben a 
2018. évi tény- és a 2019. évi tervadatok alapján számszerűen igazolható módon 
egyértelműen kimutatható a kisvállalati adó hatálya alá történő áttérés indokoltsága, úgy az 
érintett gazdasági társaságok a vonatkozó bejelentést 2018. december hónapban nyújtsák 
be az adóhatóság felé. 

Sólyomvári Béla: Másodjára szavazásra bocsátotta a Viadukt Sport Nonprofit Kft. 2019 évi 
üzleti tervéről szóló határozati javaslat elfogadását. 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

109/2018. (XI. 21.) határozata 
 

A Viadukt Sport Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti tervéről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Viadukt Sport Nonprofit Kft. 
2019. évi üzleti tervét és támogatja a határozati javaslat képviselő-testület általi elfogadását. 
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b. Biatorbágy Város Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti tervéről 

dr. Kovács András: Tájékoztatást nyújtott arról, hogy hétfőn az Egészségügyi és Szociális 
Bizottság, valamint a kft. felügyelőbizottsága is tárgyalta az üzleti tervet és mindkettő 
elfogadásra javasolta a képviselő-testület felé. 

dr. Balyóné Gáspár Erika: A kft. alapvető célkitűzése volt már az alapításkor is, hogy 
megpróbál minél inkább önfinanszírozó lenni. Az önkormányzati működés-kiegészítés 2018. 
évben közel 76 millió Ft volt, 2019. évre mindez 29,5 millió Ft-ra csökken. 

dr. Kovács András: Kiemelte, hogy 2018. október 1-i határnappal gyakorlatilag visszakapta 
azokat a kapacitásokat a biatorbágyi Egészségház, melyeket 2016-ban elvesztett.  

dr. Balyóné Gáspár Erika: Jövő évben a röntgen beszerzésére fog kiemelten fókuszálni az 
önkormányzaton keresztül az Egészségház, mely magába foglalja a helyiség kialakítását, a 
szoftverbeszerzést, illetve a vizsgálatok elindítását. Mind a röntgen, mind a fizikoterápia 
estében felmerül a helyigény kérdése, hiszen a fizikai korlát sok mindent meghatároz. 

Szakadáti László: Lényeges, hogy a röntgengép számára áttervezett épület átépítése 
esetén az egyéb rendelésekhez szükséges kisebb-nagyobb módosítás is elvégzésre 
kerüljön. 

dr. Kovács András: Felhívta a figyelmet arra, hogy a röntgengép beszerzésével a 
működtetésének finanszírozása még nem megoldott. Természetesen a kft. következő 
feladata az lesz, hogy ezt a finanszírozást megszerezze. 

Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta 
és szavazásra bocsátotta a Biatorbágy Város Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft. 2019. évi 
üzleti tervének elfogadását. 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

110/2018. (XI. 21.) határozata 
 

Biatorbágy Város Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti tervéről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágy Város Egészségügyi 
Ellátó Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti tervét és támogatja a határozati javaslat képviselő-
testület általi elfogadását. 

c. Biatorbágyi Közösségi Médiaszolgáltató Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti tervéről 

Lóth Gyula: Kérte a szervezeti ábra átdolgozását. Érdeklődött, hogy az 5.3.2 pontban a 
tervezett, de jelenleg betöltetlen munkakörök pénzügyi vonzata kimutatásra került-e az üzleti 
tervben? 

dr. Tóth Márton: Valóban érdemes lenne a szervezeti ábrát letisztázni. Az 5.3.2. pontban 
felsorolt pozíciók (főszerkesztői, hírszerkesztői és gyártásvezető-koordinátor) költségvonzata 
a pénzügyi tervbe betervezésre került. 
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Sólyomvári Béla: Lehet-e tudni, hogy átlagosan egy napon hány ember nézi ezt a 
televízióadást? 

dr. Tóth Márton: Konkrét számadatok nincsenek, gyakorlatilag valamiféle helyi módszerrel 
lehetne mérni.  

Sólyomvári Béla: Véleménye szerint a városi televízió nagyon össze tud kovácsolni egy 
közösséget azáltal, hogy helyi eseményekről, emberekről közvetít. Itt az a baj, hogy kevés 
emberhez ér el. Érdeklődött, hogy áll az ügy arra vonatkozóan, hogy a helyi kábeltévé 
köteles közvetíteni a városi televízióadást?  

Koleszár Kázmér bizottsági tag 15:57 órakor kiment az ülésteremből. 

dr. Tóth Márton: A médiatörvény tartalmaz rendelkezést arra vonatkozóan, hogy bírósági 
úton lehet kötelezni a helyi szolgáltatót a szerződéskötésre, viszont a térítésmentességről 
nem rendelkezik. Tehát ebből kifolyólag a szolgáltató akár számunkra nem elfogadható 
feltételeket is szabhat, hiszen a szerződéskötési szándékát az ajánlatadással kifejezte. E 
tárgyban december hónapban újból meg fogja keresni a helyi kábeltévét. 

Sólyomvári Béla: Javasolta, hogy folytasson a kft. tárgyalásokat ebben az ügyben. 
Amennyiben 2019. január 15-ig nem születik eredmény, akkor a kft. forduljon bíróság felé. 

Lóth Gyula: Kérte, hogy a kft. folytasson le egyfajta reális alapokra helyezett mérést a 
nézettségre, az elért célközönségre vonatkozóan és ennek eredményét mutassa be jövő 
évben ugyanebben az időszakban, az üzleti tervvel együtt. 

Szakadáti László: Alapvetően a Média Kft. teljes működése a társadalmi környezetünkről 
szól. Ebből a folyamatból azonban kimarad két fontos terület: a sportélet közvetítése és a 
külterületen élők közösségének törekvései. 

Mester László: A televízió közvetíti a külterületi lakossági fórumokat és rendezvényeket is. 
A sport kapcsán készített filmet többek között a korcsolyásokról, a városi futónapról, karate-
bemutatókról. 

Lóth Gyula: Ügyrendi javaslattal élt, miszerint ha nincs több pénzügyi-szakmai hozzászólás, 
akkor a vita kerüljön lezárásra.  

Sólyomvári Béla: Vita nélkül szavazásra bocsátotta az ügyrendi javaslat elfogadását. 

Szavazás: 

A bizottság 2 igen és 1 nem szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 
ügyrendi javaslatot elfogadta. 

Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta 
és szavazásra bocsátotta a Biatorbágyi Közösségi Médiaszolgáltató Nonprofit Kft. 2019. évi 
üzleti tervének elfogadását. 
 
Szavazás:  

A bizottság 2 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett (3 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
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111/2018. (XI. 21.) határozata 
 

Biatorbágyi Közösségi Médiaszolgáltató Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti tervéről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágyi Közösségi 
Médiaszolgáltató Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti tervét és támogatja a határozati javaslat 
képviselő-testület általi elfogadását. 

3) Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2019. évi munkatervéről 

Lóth Gyula: Technikai jellegű kéréssel élt, miszerint a munkatervben kerüljenek 
aktualizálásra az egyes napirendi pontoknál feltüntetett évszámok. 
 
Mester László: A polgármesterrel és a hivatallal előzetesen egyeztetve javasolta, hogy a 
bizottság vizsgálja meg a bizottsági ülések időpontjának módosítási lehetőségét aszerint, 
hogy áttehető-e kedd, szerda, csütörtöki vagy esetleg kedd, szerdai napokra. Az időpont 
módosítás előnye, hogy a képviselőknek több ideje marad a kiküldött előterjesztések 
áttanulmányozására. 
 
Lóth Gyula: Javasolta, hogy inkább az SZMSZ-ben foglaltak szerint már a bizottsági ülést 
megelőző szerdai napon kerüljenek feltöltésre a napirendekhez tartozó anyagok. 

Szakadáti László: Kérte, hogy a február havi napirendi pontok közé kerüljön felvételre a 
Médiaszolgáltató Kft. mellé az Egészségügyi Nonprofit Kft. és a Viadukt Sport Kft. 2018. évi 
működési beszámolója is, hiszen bizonyára véletlenül kimaradt. 

Farkas-Gáspár Mónika: Lóth Gyulához csatlakozva kérte, erősítse meg a bizottság a 
szerdai napon történő anyagkiküldésre való áttérést. 

Koleszár Kázmér bizottsági tag 16:19 órakor visszaérkezett a bizottság ülésére. 

Szakadáti László: Elmondta, hogy rendkívül feszes a rendelkezésre álló határidők betartása 
és nagyon szűk az előkészítésre fordítható időkeret, ezért nem tartja vállalhatónak a 
kiküldési határidő két nappal történő lerövidítését.   

dr. Kovács András: Gyakorlatilag bő egy hét áll a hivatal rendelkezésére, hogy a kb. 
negyven-ötven napirendi anyagot összeállítsa, melynek teljesítése nem könnyű feladat. 
Ehelyett javasolta, hogy a bizottsági ülések időpontja tolódjon el a képviselő-testületi ülés 
hetére, így magasabb színvonalú előterjesztéseket tudna a hivatal összeállítani. 

Lóth Gyula: Kifejtette, hogy nehezen megoldható, hogy egy héten két alkalommal tudjon 
megjelenni az egyes üléseken. Javasolta, hogy a választásokig hátralévő időszakban ne 
történjen változtatás. 

Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további hozzászólás, javaslat nem volt, a vitát 
lezárta és szavazásra bocsátotta a munkaterv elfogadását a Lóth Gyula, illetve Szakadáti 
László által tett technikai jellegű módosítási javaslatokkal kiegészítve. 

Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

112/2018. (XI. 21.) határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2019. évi munkatervéről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta Biatorbágy Város Önkormányzata 
Képviselő-testületének 2019. évi munkatervét és a kapcsolódó határozati javaslatot 
elfogadásra ajánlja a képviselő-testület felé azzal, hogy a mellékelt táblázatban a javasolt 
napirendeknél feltüntetett évszámok kerüljenek pontosításra, továbbá február hónapban 
valamennyi saját tulajdonú gazdasági társaság 2018. évi működési beszámolója kerüljön 
megjelenítésre. 

4) Óvodai technikai dolgozók bérfejlesztéséről 

Lóth Gyula: Tájékoztatást kért, hogy az előterjesztésben feltüntetett pótlék bruttó vagy nettó 
összeget takar? Szükségesnek tartja a hivatkozott pótanyag kiküldését a javaslat 
feldolgozásához. Javasolta, hogy az intézményvezetők kapjanak lehetőséget a bérfejlesztés 
differenciálására, amennyiben a saját munkakörnyezetükben és a képviselő-testület előtt ez 
indokolható. Javasolta továbbá, hogy ne most szülessen a tárgyban döntés, hanem egy 
következő – akár rendkívüli bizottsági - körben egy szakmailag valóban megalapozott és 
helyi szintről érkező javaslat alapján. 

Czuczor Orsolya: Az idei évben kiemelten nagy problémát okoz az önkormányzat 
működésében az alacsony bérszínvonal, nem csak az óvoda, hanem valamennyi intézmény 
tekintetében, ezért is lett kiterjesztve az előterjesztés az óvodai technikai dolgozókon túl az 
önkormányzat valamennyi munkavállalójára. Az előterjesztésben szereplő pótlék bruttó 15 
ezer Ft-ról szól és nem tartalmazza a járulék összegét, azonban lehetőség van további 
javaslattételre, erre utal a határozati javaslat kipontozott része is. A bérfejlesztés 
forrásigénye 15 ezer Ft pótlékkal és a költségvetésben engedélyezett létszámkerettel (290 
fő) kalkulálva, járulékkal együtt éves szinten nagyságrendileg 65 millió Ft. Kérte a 
bizottságot, adjon további instrukciót a béremelés megvalósítására vonatkozóan, mely a 
februári költségvetésben már szerepeltethető lenne. 

dr. Kovács András: A teljesítmény szerinti differenciálás esetében problémát jelent, hogy 
jelentkező hiányában már az üres státuszok betöltése is nehézséget okoz. Ezért inkább a 
munkakör szerinti differenciálást preferálja. Jelenleg egy első körös megbeszélésről van szó 
és várja minden intézményvezető és bizottsági tag véleményét. 

Lóth Gyula: Az előterjesztésben szereplő javaslat értelmében a bérfejlesztés havonta nettó 
ca. 10 ezer Ft-ot jelent, melyet nem tart elegendőnek ahhoz, hogy az eddig betöltetlen 
álláshelyek ezáltal vonzóvá váljanak. Javasolta, hogy az egyes intézmények vezetőinek a 
saját döntésük alapján legyen meg a differenciálási javaslatuk – mely védhető a saját 
kollégáik és a képviselő-testület előtt -, hiszen az adott szakterületen nem mindegy a 
dolgozók összetétele. Az eredeti kérelemben szereplő javaslatban lényegesen magasabb 
összegek szerepeltek, az ott feltüntetett bruttó 30 ezer Ft-nak már inkább van egy megtartó 
ereje. Véleménye szerint ezen el kellene gondolkodni. 

Hingyiné Molnár Ildikó: Viszonyítási alapként Terézvárosban már a pályakezdő 
pedagógusokat is 30 ezer Ft bruttó kiegészítéssel fogadják. Gazdagabb kerületekben inkább 
40 ezer Ft-ról beszélnek. Ebből kifolyólag az általa benyújtott javaslat nem túlzott, bár 
nyilvánvalóan a város költségvetése megszabja a határokat. Fontosnak tartja, hogy a fiatal 
munkavállalókat valóban ide tudja csábítani. Céljai között szerepel, hogy minél szélesebb 
látókörű munkaerőt tudjon foglalkoztatni a gyermekek körül, hiszen a környezet is ezt várja 
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el. Erre megoldás a bérfejlesztés, hiszen ezzel lehet támogatni és ösztönözni a 
munkavállalókat arra, hogy minél magasabb színvonalú munkát végezzenek és vállalják a 
kisgyermekek nevelésével járó felelősséget. 

Lóth Gyula: Véleménye szerint fenn kell tartani a korábban megemelt bérszínvonalat ahhoz, 
hogy egyáltalán esélyünk legyen munkavállalót szerezni. Korábbi javaslatát kiegészítette 
azzal, hogy valamennyi intézményvezető nyújtsa be a saját szakterületére vonatkozó 
igényét, mely alapján a következő bizottsági ülésen már tényszámokról lehet vitatkozni és 
alkudozni. Tegyék mindezt annak tükrében, hogy a városi kassza sem végtelen, ellenben a 
nettó 10 ezer Ft összegű bérfejlesztés semelyik területen nem lesz elegendő arra, hogy akár 
megtartsuk a munkavállalókat. 

Szakadáti László: Biatorbágy egy tisztességes bevétellel rendelkező, tehetős város. Az a 
kérdés, hogy sor kerüljön-e a kiegészítő bértömeg emelésére bizonyos más feladatok 
rovására, illetve milyen eloszlásban? Itt leginkább olyan szempontok dominálhatnak, mint 
magasabb képzettség, kvalitás, gyakorlati évek száma, szorgalom. Mindez a várostól 
stratégiai döntést kíván. Bár ez a folyamat a technikai dolgozókból indult ki, azonban nem 
csak őket érinti, hanem alapvetően a munka megbecsüléséről szól. Várható volt, hogy 
bekövetkezik egy korszakváltás, mely által magasabbak lesznek a fizetések és most kell 
erről dönteni, hiszen ezt kényszeríti ki a munkaerőpiac. Ezt a kényszerítő hatást pedig a 
városnak a korábbiaknál markánsabban kell figyelembe vennie. A stratégiai döntés pedig 
ezen bizottság kompetenciájába tartozik. 

Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta 
és szavazásra bocsátotta Lóth Gyula javaslatának elfogadását.  
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

113/2018. (XI. 21.) határozata 
 

Óvodai technikai dolgozók bérfejlesztéséről 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a tárgyban készült előterjesztést 
és javasolja, hogy a soron következő bizottsági ülésre az önkormányzat valamennyi 
intézményének vezetője nyújtsa be a bérfejlesztésre és az illetmények ésszerű mértékének 
differenciálással történő meghatározására vonatkozó javaslatát a saját intézményére 
vonatkozóan. 
 
Lóth Gyula bizottsági tag 16:47 órakor elhagyta az üléstermet. 

5) Bölcsődei fejlesztési program pályázatról 

dr. Kovács András: Mint ismeretes, Biatorbágy Város Önkormányzata indult a Pest megye 
területére kiírt bölcsődefejlesztési pályázaton, mely egy hét elteltével felfüggesztésre is 
került, mivel ez idő alatt a támogatási igény elérte a pályázati keret kétszeresét. Javasolta, 
hogy a jelenlegi pályázati kiírás - melynek benyújtási határideje 2019. márciusa - maradjon 
tájékoztató jellegű és csak abban az esetben kerüljön a képviselő-testület elé, amennyiben a 
korábban benyújtott, Pest megyei önkormányzatokra vonatkozó bölcsődefejlesztési pályázat 
nem részesült pozitív elbírálásban. 
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Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy kérdés, hozzászólás nem érkezett, a vitát lezárta és 
szavazásra bocsátotta a jegyző javaslatát. 

Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
114/2018. (XI. 21.) határozata 

 
Bölcsődei fejlesztési program pályázatról 

 
A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a bölcsőde fejlesztési program 
pályázatról szóló előterjesztést. A Bizottság javasolja, hogy a jelenlegi bölcsőde férőhely 
bővítésére vonatkozó pályázati kiírás (benyújtási határidő: 2019.03.19.) maradjon egyelőre 
tájékoztató jellegű és abban az esetben kerüljön a képviselő-testület elé, amennyiben a 
korábban benyújtott, Pest megyei önkormányzatokra vonatkozó bölcsődefejlesztési pályázat 
nem részesült pozitív elbírálásban. 
 

6) Önkormányzati Magyar Államkötvény vásárlásának lehetőségéről 

Czuczor Orsolya: Az előterjesztésben foglaltak megerősítik a bizottság elnökének múlt 
ülésen kifejtett álláspontját az önkormányzati államkötvény likviditására vonatkozóan. Kérte, 
hogy a határozati javaslat 2. pontja módosuljon akként, hogy a szóban forgó kötvényvásárlás 
havonta egyszer, az adott hónap likviditásához szükséges pénzeszközök feletti rész 
lekötésével történhet oly módon, hogy az a város likviditását ne veszélyeztesse. 

Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem érkezett, a vitát 
lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását a Czuczor Orsolya által 
tett módosítási javaslattal együtt. 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatta 
a javaslat elfogadását. 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

115/2018. (XI. 21.) határozata 
 

Önkormányzati Magyar Államkötvény vásárlásának lehetőségéről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta az önkormányzati Magyar 
Államkötvény vásárlásának lehetőségéről szóló előterjesztést és támogatja a határozati 
javaslat elfogadását azzal, hogy annak 2) pontja az alábbiak szerint módosuljon: 

2) A befektetési célú kötvényvásárlás havonta egyszer, az adott hónap likviditásához 

szükséges pénzeszközök feletti rész lekötésével történhet oly módon, hogy az a város 

likviditását ne veszélyeztesse. 

7) Karikó János Könyvtár előirányzat-módosítási kérelméről 
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Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy kérdés, hozzászólás nem érkezett, a vitát lezárta és 
szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
116/2018. (XI. 21.) határozata 

 
A Karikó János Könyvtár költségvetésének módosításáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Karikó János Könyvtár 
költségvetésének módosításáról szóló előterjesztést és a kapcsolódó határozati javaslatot 
elfogadásra ajánlja a képviselő-testület felé. 

Lóth Gyula bizottsági tag 16:53 órakor visszaérkezett a bizottság ülésére. 

8) Juhász Ferenc Művelődési Központ előirányzat-módosítási kérelméről 

Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy kérdés, hozzászólás nem érkezett, a vitát lezárta és 
szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

117/2018. (XI. 21.) határozata 
 

A Juhász Ferenc Művelődési Központ előirányzat-módosítási kérelméről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Juhász Ferenc Művelődési 
Központ előirányzat-módosítási kérelméről szóló előterjesztést és a kapcsolódó határozati 
javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-testület felé. 

 

9) Biatorbágy Város Képviselő-testülete 3/2018. (II.23.) költségvetési rendeletének 
módosításáról 

Sólyomvári Béla: Kérte, hogy a költségvetési rendelet módosításáról szóló előterjesztés 
kizárólag olyan tételeket tartalmazzon, melyekről a korábbiakban képviselő-testületi döntés 
született. Ezzel párhuzamosan a többletkérelmek külön napirendi pontként szerepeljenek a 
bizottsági, illetve képviselő-testületi üléseken. Tehát a költségvetési rendelet módosítása a 
már elfogadott döntések pénzügyi vonzatának költségvetésbe történő átvezetéséről szóljon. 

Czuczor Orsolya: Ebben az esetben megoldási javaslatot kér arra, hogy ne teljen el további 
még egy hónap azzal, hogy a képviselő-testület által meghozott döntést követően a 
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következő ülésen kerüljön sor a költségvetési rendeletbe történő átvezetésre, hiszen ez 
problémát okoz a pénzügyi ellenjegyzés során. 

dr. Kovács András: Javasolta, hogy a képviselő-testület a költségvetési rendelet 
módosítása során külön alpontonként megbontva tárgyalja meg az adott hónapban – 
bizottságok és testület által - tárgyalt és elfogadott, költségvetés-módosítást igénylő 
tételeket, így ezen döntések is - egy körön belül - beépítésre kerülhetnek a költségvetésbe.  

Sólyomvári Béla: El tudja fogadni a javaslatot, melynek feltétele, hogy a költségvetési 
rendelet megtárgyalására a képviselő-testületi ülés végén kerüljön sor. 

Lóth Gyula: Támogatja a jegyző által elhangzott javaslatot. Ezáltal a költségvetés 
módosítása csak egy formai jóváhagyásról szól. 

Czuczor Orsolya: Kérte, hogy a költségvetés módosítását érintő döntések meghozatala 
során minden esetben kerüljön sor forrásmegjelölésre. 

Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem érkezett, a vitát 
lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását. 

Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
118/2018. (XI. 21.) határozata 

 
Biatorbágy Város Képviselő-testülete 3/2018. (II.23.) költségvetési rendeletének 

módosításáról 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta Biatorbágy Város Önkormányzata 
2018. évi költségvetéséről szóló 3/2018.(II.23.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
előterjesztést, melynek megfelelően a Bizottság támogatja a módosító rendelet 
megalkotását. 

10) A nagydobronyi önkormányzat kérelméről 

Varga László: Javasolta, hogy a kérelmező vegyen részt a Bethlen Gábor Alapkezelő által a 
határon túli ifjúsági közösségek számára kiírt pályázaton, melyre többek között az ifjúsági 
közösség eszközbeszerzésére is lehet pályázni december közepéig, 500 ezer és 1 millió Ft 
között elnyerhető összegre. Emellett 200.000,- Ft összegű támogatást javasolt, mely 
felmutatható a pályázat önrészeként. 
 
Lóth Gyula: Mivel a pályázatok általában százalékban kérik az önerő megjelölését, ezért 
javasolta, hogy Biatorbágy városa a kért összeg 30%-a erejéig önerőt biztosítson az 
alpolgármester által említett pályázathoz a kért cél megvalósítására, emellett pedig technikai 
segítséget nyújt a pályázaton való induláshoz. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem érkezett, a vitát 
lezárta és szavazásra bocsátotta Lóth Gyula javaslatának elfogadását. 
 
Szavazás:  
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A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
119/2018. (XI. 21.) határozata 

 
A nagydobronyi önkormányzat kérelméről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a nagydobronyi önkormányzat 
kérelmét, mellyel kapcsolatban az alábbi javaslatot teszi a képviselő-testület felé:  

- Biatorbágy Város Önkormányzata javasolja a fellépő ruhák beszerzése céljából a 
Határon túli ifjúsági közösségek számára kiírt pályázaton való részvételt, melyhez 
technikai támogatást nyújt Nagydobrony Önkormányzata számára; 

- ezenfelül hozzájárul a nagydobronyi testvértelepülés néptánccsoportjának fellépő 
ruha beszerzéséhez a kérvényezett összeg 30%-ának erejéig, mely a fent megjelölt 
pályázat vonatkozásában önerőként szolgál; 

- a támogatás fedezetét a költségvetés általános tartalékkerete során javasolja 
biztosítani. 

 
Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, megköszönte a résztvevők munkáját és 
17:10 órakor az ülést berekesztette.  
 

kmf. 

 

 Sólyomvári Béla  Farkas-Gáspár Mónika 
 bizottsági elnök bizottsági tag 
 
 


